
																																																																						
	
	
	
																																																																										Aan	het	bestuur	van	Probus		Nederland	
	
	
	
	
	
Geacht	bestuur,	
				
	
	
Heden	bijeen	in	onze	jaarvergadering,		heeft	Probusclub	“	De	Liemers”		uw	nieuwsbrief	
aandachtig	besproken.		Met	name	het	deel	over	de	website	en	de	daarmee	samenhan-	
gende	verhoging	van	de	afdracht	van	de	lokale	clubs	aan	Probus	Nederland	is	uitvoerig	
aan	de	orde	geweest.	
	
Reeds	een	aantal	jaren	is	Probus	Nederland	bezig	met	haar	website.		En	ook	het	zelfde	
aantal	jaren	is	het	bestuur	gewaarschuwd,		dat	een	en	ander	veel	te	groots	is	opgezet.	
Zie	o.a.	onze	brief	van	6	december	2016.	
Een	van	onze	leden		maakte	in	onze	laatste	bijeenkomst	de	opmerking:	“Het	lijkt	erop	
dat	u	een	onroerend	goed	van	10	verdiepingen	hebt	laten	bouwen	om	een	enkele	
secretaresse	te	huisvesten	.”	
Daarbij	bent	u	dan	kennelijk	uitgekomen	op	het	programma	“Wordpress”,		hetgeen	naar	
ons	ter	ore	is	gekomen	ook	nog	eens	een	slechtwerkend	programma	is.	Het	is	wel	gratis	
verkrijgbaar,		dat	wel.		
U	hebt	te	weinig	gebruik	gemaakt	van	de	aanwezige	automatiseringskennis	bij	de	lokale	
clubs	en	bovendien	hebt	u	hen	niet	gevraagd	naar	hun	behoeften	wat	betreft	de	website.		
	
Dan	de	financiële	kant	van	de	zaak.		De	ICT	kosten	van	Probus	Nederland	zijn	de	
afgelopen	jaren	enorm	gestegen.		Vorig	jaar	is	maar	liefst	afgerond		€	26.500	daaraan	
gespendeerd.		Een	absurd	hoog	bedrag	voor	een	landelijke	organisatie	van	onze	clubs.	
Wij	zijn	verbijsterd	hoe	zo	iets	mogelijk	is.		Voor	dit	jaar	begroot	u	een	bedrag	van	
ongeveer	€	22.000	.		Ook	weer	zeer	hoog.	
	
Wat	ons	vooral	dwars	zit,		is	dat	u	geen	toelichting	bij	deze	bedragen	geeft	en	dat	u	de	
belangrijkste	onderdelen	van	de	automatiseringskosten	niet	uitsplitst.		
Hierbij	is	o.a.	belangrijk	:		

- wat	zijn	de	interne	kosten	
- hoe	is	de	kostenopbouw	voor	het	door	u	ingehuurde	bureau	Mediaversa.	

	
Waar	onze	club	nog	het	meest	boos	over	is,		dat	er	op	de	2-jaarlijkse	bijeenkomst		van	
Probus	Nederland	vorig	jaar,			niets	is	gezegd	over	de	ICT-kosten	en	de	daarmee	
samenhangende	afdracht	verhoging		van	de	lokale	clubs	aan	Probus	Nederland.	
	
Wij	zijn	niet	van	zins	zonder	meer		met	deze	afdracht	verhoging	akkoord	te	gaan.	
	



	
	
	
Wanneer	het	zo	zou	zijn,		dat	u	als	bestuur	duidelijk	inzage	geeft	in	de	kostenopbouw			
van	de	afgelopen	jaren,	en	de	verwachte	kosten		voor	2018,		met	een	doorkijk	hoe	de	
automatiseringskosten	zich	de	komende	jaren	zullen	ontwikkelen,		dan	pas	zijn	wij	
bereid		met	de	hand	over	het	hart	te	strijken		en		eenmalig	aan	u	een	extra	bedrag	uit	te	
keren	van			€	30.-		naast	onze	reguliere	afdracht	van	€	40.-			
		
	
	
Hopend	van	u	te	vernemen,	
Met	vriendelijke	groet,		namens	Probusclub	“De	Liemers”,	
Klaas	Tuinema,		voorzitter.	
	
	
		


